
Fra: Arthur Kleiveland 
Sendt: torsdag 21. september 2017 14.57 
Til: Jan Torry Sande 
Emne: VS: Spørjetime 
 
 
 
Fra: May Britt Gjerde [mailto:maybritt@gjer.de]  
Sendt: tirsdag 19. september 2017 22.29 

Til: Arthur Kleiveland 
Emne: Spørjetime 

 

Har eit spørsmål til spørjetimen.         Kor langt har ein komt med planlegging av 

småbarnsavdeling ved Austebygd barnehage?Blir det bygging i 2018?    Mvh May Britt 

Gjerde 

 

14. sep. 2017 16:04 skrev Arthur Kleiveland <Arthur.Kleiveland@radoy.kommune.no>: 

Hei 

 

Sender møtebok for fellesnemnd for Alver kommune. Er lagt som vedlegg, og er tatt inn i 

sakspapira til kommunestyret under politiske møte på heimesida: 

  

https://radoy.custompublish.com/sakspapir-til-politiske-moete.309476.nn.html 

  

Mvh Arthur Kleiveland 
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